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地址：广州天河区龙口西路100号中明大厦四楼         Add:4/F,zhongmingTower .No.100.LongKou Xi Rd,Tianhe District   
电话Tel：8620-87542250/87590601  传真Fax：87542250   网址：http://ccpit.thnet.gov.cn/   电子邮箱E-mail：ccpittianhe@126.com

注册申请表
（企业/团体会员）

Corporate /Associated Membership Application Form
请用正楷填写以下资料（所有资料绝对保密）

Please write clearly in capital letters. (All details will be treated in a strict confidential manner)

                               企业 /团体资料  Corporation/Association Information                                 
	名   称

Name of Company
	中文 In Chinese:

	
	英文 In English:

	  地   址 Address
	

	电   话  Tel
	:
	网  址 Website
	

	传   真  Fax
	
	电子邮件 Email
	

	注 册 资 金
Registered Capital
	
	是否具有进出口权Import-export Trade License
	

	主 营 业 务
Main Business
	
	是否需要办理CO认证

Application for C.O
	

	上市地点及股票代码

Place of listing and Stock Code
	
	企 业 性 质

Nature of Enterprise
	

	成立日期 Date of Establishment
	年           月          日


                              法定代表人  Personal Information of Legal Representative                                
	姓    名  Name
	
	性 别 Sex
	
	手 机 Mobile
	

	出生日期 Date of Birth
	
	职 位 Position
	
	传 真 Fax
	

	电子邮件  Email
	
	电    话  Tel
	
	QQ/MSN
	


                       指定联系人Contact Person (为方便与商会联络，请指定联系人)                     
	姓    名  Name
	
	性 别 Sex
	
	手 机 Mobile
	

	电    话  Tel
	
	职 位 Position
	
	传 真 Fax
	

	电子邮件  Email
	
	QQ/MSN
	


	本单位兹申请加入天河国际商会, 并愿遵守商会章程。本单位确认上述资料完整无误，可供天河国际商会用作与会籍有关的用途。申请职务：□普通会员单位    □理事单位    □副会长单位   □常务副会长单位

We apply to join China Chamber of International Commerce Tianhe Chamber of Commerce and agree to comply with the constitution of the chamber. We hereby certify that all the information given on this form is correct and complete, the membership data can be used by the Chamber for membership related purposes.  We wish to register as: □Normal Membership  □ Syndic Membership  □Vice–president Membership  □ Standing vice–president Membership

申请单位负责人签名Signed:_______________ _盖章Seal: ____________________日期Date:______________  

天河国际商会意见： 

Resolution of China Chamber of International Commerce Tianhe Chamber of Commerce：
负责人签名Signed:_________________________盖章Seal: ____________________日期Date:______________  




	                            只供本会记录用For Association Records Only                                    

	会员编号 Membership No.:

	会员组别 Group:


                                          会 员 入 会 资 格                                                     
凡从事经济贸易的企业或与国际经济贸易有关的组织、机构、协会及学术团体，合法经营、遵守本会章程，均有资格加入中国国际商会天河区商会。全体会员均可享用中国国际商会天河区商会提供的各种服务。

                                      QUALIFICATION FOR MEMBERSHIP                                           

All corporations engaged in economic and trade, all organizations, institutions, associations and academic communities concerned with international economic and trade affairs, operating lawfully, complying with the constitution of the chamber, can join China Chamber of International Commerce Tianhe Chamber of Commerce. All members are entitled to enjoy the services. 
                                  关 于 会 员 资 料 与 隐 私                                                                                                                               
为确保会员资料详尽、准确、及时，您所提供的资料日后如果有所变更，请尽早通知本会。会员为加入本会而提供的资料，只供本会用作与会籍有关的用途，例如印制会员名录、印发会员证书、发送通告和出版刊物、研究调查、举行选举会议或其他活动。如不希望接收某些资讯，请书面通知本会。不另收手续费。查询有关情况，请致电8620-87542250与会员服务部联系。

                                 About your information and the personal data privacy                                    

In order to ensure that the information supplied by members is complete, accurate and updated, we would appreciate it if members would inform the Chamber about any changes as soon as possible. The membership data can be used by the Chamber for membership related purposes such as printing of the Members Directory, issuing membership cards, sending out circulars and publications, holding election meetings, or any other directly related activities. If you wish not to receive certain information, please inform us in writing (no handling fee will be charged). For enquiries, please call Member Service Department at 8620-87542250.
